

Huaxia South Chinese School Weekly News

April 07, 2016

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

这星期六(四月九日) 因为 Marlboro 高中要作为 SAT 的考场，所以我们要延后一个小时上课。中文学校上课时间是 2: 30pm 到 5:30pm。请大家不要迟到也不要早到。

上周末我们虽然上课，但有些家庭可能还在放春假，学校有点冷清，希望这星期六，大家都能高高兴兴地来上学。

我们辩论队的训练正在如火如荼地进行。两位老师都非常认真负责，同学们也很努力。但由于时间很紧了，我在此再一次敦促参加辩论队的同学好好练习，家长在家里也帮助他们训练，当好听众，多多鼓励。在此，为我们的队员们加油鼓劲！！

我校毕业生、现任 TA 的梁乐舒同学在侨报第四届青少年中文写作全美总决赛中获得少年组第三名！在此向她表示热烈祝贺！我上星期遗漏了。我们中文学校是一个大家庭，如果你们有和中文学习有关的好消息，请转告我们。我们一定要宣传表扬！

时间在飞逝，这学年就要结束了。大家都非常努力地学习和工作，学校蒸蒸日上！让我们准备一个精彩的毕业晚会来庆祝我们的成就吧！请老师们和学生们考虑出节目啦！学生把节目报到自己的老师那里，老师再报到王剑卫副校长和黄舒泳副校长那里。谢谢！

华夏中文学校总校一年一度的运动会将于五月一日在 Plainsboro 高中举行，请大家继续到家长会的桌前踊跃报名。去年我们有很多家庭参与。这次家长会仍会为参加人员提供免费的午餐和 T-shirts！希望今年代表我们学校的人更多，华夏南部声势浩大！

一个旅游社要来我校办理中国签证。他们的详细情况和要求在附件里。时间是 05/21 下午 1: 45 到 2: 45 收护照，06/04 同样时间发还护照。

谢谢阅读！

易成

华夏中文学校南部分校

二〇一六年四月七日

Hello Huaxia Students, teachers and Parents,

This Saturday (04/09) our school will be delayed for an hour (2:30pm to 5:30pm). Please be there in time. Let's have fun.

Last week, we came out of Spring break. Even we were open, but some families were still on vacation. Hope this week everyone is back.

Our debate team is practicing hard. Their coaches put a lot of efforts. But since the schedule is very tight, I urge the parents to help your team members to practice at home. Be a good listener and team up with your children!

Our graduate and TA, Ms. Catherine Liang has won the third place of high school group in the final Chinese writing competition hosted by The China Press. Congratulations to her! I missed her in last week's report. Parents, please share us with any good news related to Chinese language learning. We shall praise your kids and encourage them. Thanks.

Time is flying. We will soon be done with this academic year! This year we have been working hard to make our school better. Our students are happier and our parents are satisfactory, too. It's time to prepare our graduation ceremony. Let's have a nice party! Please register your show programs to Vice Principals, Jason Wang and Connie Mo. If students want to initiate their own programs, please tell their teachers.

Our annual track and field event will be held on 05/01 at Plainsboro. Please register at the PTA desk if you and your children are interested in. Last year we had many families showed up. We had a good time and free lunch! Hope this year we will have more people.

A travel agent will come to our school for China visa service. Their schedule and procedure are in the attachment files. They will come to our school during 1:45pm and 2:45pm on 05/21 to pick up passports. They will return your passports at the same time on 06/04.

Thanks a lot for your reading!

Cheng Yi

Huaxia South Chinese School

04/07/2016